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Negocierile cu producatorul italian Beretta, aproape de final. Arma de asalt de

ultima generatie, produsa la Plopeni

Ministrul Economiei, Niculae Badalau, a declarat marti, într-o conferinta de presa sustinuta la Reghin, ca

spera ca în aceasta saptamâna sa se prezinte în sedinta de guvern cu finalizarea negocierilor cu

producatorul italian Beretta pentru lansarea productiei de Beretta ARX în România, la Plopeni. 

"Saptamâna asta sper sa intru în sedinta de guvern si cu încheierea negocierilor cu Beretta si vom avea o Beretta

ARX, deci vom avea o arma de asalt de ultima generatie pentru Armata româna. Lucrurile încep sa evolueze si în

zona asta. (...) Industria de aparare, asa cum va spuneam, este o industrie strategica si ministerul are, prin doua

elemente, prin Romarm si separat, în afara Romarm, companii Romaero, unde am creat un hub si unde facem

mentenanta. (...) Avem Avioane Craiova, unde vom moderniza cele 20 de aparate Şoim, pe care militarii de pe

F-16 vor face antrenamente. Avem fabrica de la Fagaras pe care o repornim, greu, dar încercam sa o repornim.

Fabrica de pulberi, în momentul asta România face importuri de pulberi si avem Sadu si Cugirul, unde vom

încarca atât munitie usoara, cât si munitie grea. Plus restul. Unde avem rachete - nu pot sa va vorbesc mult, pentru

ca iar o sa spuna colegii mei ca încalc protocoalele de siguranta -, dar vreau sa va spun ca avem rachete pe care le

exportam în SUA si mentenanta la absolut tot. Avem la UMB, unde lucram Piranha 5; cu toate dificultatile, va fi o

masina de lupta extrem de buna pentru teatrele de operatiuni, care va salva multe vieti, sunt convins, de militari", a

aratat Niculae Badalau.

Ministrul a subliniat ca România are nevoie de o industrie de aparare puternica, nu doar din perspectiva strategica,

ci si din perspectiva economica.

"În cadrul ministerului am industria de aparare, o industrie care a fost neglijata multi ani si care, pentru prima data,

în acest an are un buget de 11 ori mai mare. (...) Avem nevoie de o industrie de aparare puternica, nu numai ca e

strategica, dar si produce o valoare în economie. Avem IAR Brasov, care iar începe sa fie renumit, producem

pentru Armata Româna, avem IOR Bucuresti, care bate la sistemele de 18 si Zeiss si Swarovski. (...) Toata

productia IOR Bucuresti se exporta în SUA. Adica economia româneasca a început sa conteze, a început sa fie

cunoscuta, produsele românesti au început sa apara, totul e sa fie sprijinite", a afirmat Badalau.
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